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S'aixeca la sessió. El #plevic ha durat tres hores i tres quarts. Gràcies per la seva atenció 

0 respuestas 1 retweet 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

La Generalitat ha adquirit el compromís de sol·licitar al govern de Madrid la Facultat de 
Medicina per a la @uvic_news, diu @DrJosepArimany 

0 respuestas 3 retweets 1 favorito  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

L’@aj_vic ha obert expedient sancionador a la CUP per enganxines als semàfors, diu 
@joanballana 

0 respuestas 1 retweet 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

SI demana que les al•legacions del projecte d’urbanització de la rambla Hospital passin 
per ple o que s’enviïn a l’oposició #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  

L’alcalde diu que no estan disposats a cedir gratuïtament uns terrenys per a hipòdrom 
però estan disposats a escoltar el projecte #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  14 h Hace 14 horas  



La pel•lícula “La meva Nits de Reis” no ha costat ni un euro a l’Ajuntament, s’ha 
finançat amb subvencions #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Comencen els precs i preguntes #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

La CUP accepta l'esmena i la moció s'aprova per unanimitat #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Govern proposa que en 1 mes es creï una comissió política i tècnica per revisar pla 
director participació ciutadana (que s’ha de fer 2015) 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Josep @angladarj i Marta @rieracm demanen que es debati a la propera comissió per 
tal d’arribar a un consens ampli. No entenen urgència. 

0 respuestas 2 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

La llei de consultes populars contempla un 5% dels veïns cridats a votar en ciutats com 
Vic, o sigui, unes 2.000, quan ara són gairebé 5.000 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  



PxC, PSC i ICV-EUiA anuncien que votaran a favor, veuen desproporcionada la 
quantitat de signatures necessàries 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

La següent moció, també de la CUP, demana que es redueixin les signatures necessàries 
per celebrar consultes populars #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Rebutjada la moció, amb els vots en contra de PxC, no adscrits, CiU i ERC. A favor, 
PSC, CUP, SI i ICV 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

CiU i ERC votaran en contra perquè ja creuen en la llei d’educació de Catalunya, tot i 
que reconeixen que s'hi pot fer alguna modificació 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Josep @angladarj considera que la moció va ‘en contra de la llei’ #plevic 

0 respuestas 1 retweet 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

El PSC i ICV-EUiA anuncien que donaran suport a la moció #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  



La moció la presenta la CUP, però la ILP està impulsada per l’anomenada Assemblea 
groga #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com ha retwitteado  

CUP Vic @cupvic  ∙  15 h Hace 15 horas  

Podeu consultar tota la informació d la @IlpEducacio a http://www.ilpeducacio.cat/ , 
#pleVic #Osona 

0 respuestas 4 retweets 1 favorito  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

La moció demana que s’habilitin espais i es faciliti la recollida de signatures per a la 
ILP #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Segona moció, de la CUP, en suport a la ILP per una llei del sistema educatiu de 
Catalunya #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Primera moció de PxC sobre condemna atemptat terrorista es retira #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Aprovat requeriment documentació adjudicació del contracte d'alienació de parcel•la 
municipal del Coll de Vic a Mercadona, amb abstenció PxC 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  



osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

La CUP demana que una part de la venda de la parcel•la a Mercadona es destini al 
mercat municipal i petit i mitjà comerç #plevic 

0 respuestas 2 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Aprovats per la via ràpida els punts 11, 12 i 13 
http://www.naciodigital.cat/osona/noticia/44793/ple/vic/directe/partir/sis/tarda … 

Ver resumen  

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  15 h Hace 15 horas  

Aprovat el conveni amb els vots de tots els regidors menys PxC, que s’abstenen #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  16 h Hace 16 horas  

.@anna_erra explica que és important fomentar els projectes educatius a l’Escola 
d’Hostaleria d’Osona #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  16 h Hace 16 horas  

.@anna_erra (CiU) diu que l'@aj_vic va marxar de la Fundació perquè ja s’havien 
complert objectius, de construir una escola d’hostaleria 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  16 h Hace 16 horas  
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osona.com @osonacomdirecte  ∙  16 h Hace 16 horas  

ICV-EUiA veu bé increment cooperació, ajuts AMPA i pobresa energètica, propostes 
seves que es van acceptar en negociació de pressupostos 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  16 h Hace 16 horas  

La CUP està d’acord amb la modificació de crèdit, menys amb els 5.000 euros de 
subvenció a la Congregació Mare Déu Dolors #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  16 h Hace 16 horas  

Aprovats per la via ràpida punts 6, 7 i 8 de l'ordre del dia 
http://www.naciodigital.cat/osona/noticia/44793/ple/vic/directe/partir/sis/tarda … 
#plevic 

Ver resumen  

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  16 h Hace 16 horas  

El debat sobre la gestió de @latlantidavic s'ha allargat una hora i tres quarts #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  16 h Hace 16 horas  

Aprovada la pròrroga gestió de @latlantidavic per 2 anys, amb els vots de CiU, ERC, 
PSC i SI. En contra no adscrits, PxC, ICV-EUiA, i CUP 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  16 h Hace 16 horas  



Vila d’Abadal a Anglada: ‘Jo vull tenir aquest govern cohesionat i vull arribar fins al 
final amb ERC’ #plevic 

0 respuestas 1 retweet 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  16 h Hace 16 horas  

Josep @angladarj a Vila d’Abadal: ‘Si vostè veu clar aquest model, per què no manté 
la seva proposta inicial de 8 anys, que hagués guanyat? 

0 respuestas 2 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  16 h Hace 16 horas  

Alguns dels regidors de l’oposició repliquen les paraules enutjades de Vila d’Abadal. 
Res de nou al debat #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

Vila d’Abadal: ‘El teatre i l’Escola de Música costa molts diners, però estan ben gastats’ 
#plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

Vila d’Abadal defensa l’anterior regidor de Cultura, Xavier Solà, que ha estat molt 
criticat per alguns grups de l’oposició #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

Vila d’Abadal: ‘El termini de dos anys és el mínim que es necessita si es vol fer un 
canvi’ #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  



osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

Vila d’Abadal: ‘El model de @latlantidavic funciona i no és opac’ #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

Vila d’Abadal: ‘Vic lidera la cultura de Catalunya. No ens mereixem dons 
@latlantidavic ’atlantida i l’Escola de Música’ #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

L'alcalde Vila d’Abadal explica que s’ha sorprès que s’hagi volgut posar a debat, en 
negatiu, el model que sempre ha funcionat #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

.@joanballana : ‘La pròrroga de 2 anys és l’única manera de fer compatible el debat 
ciutadà amb la remunicipalització, si es dóna el cas’ 

0 respuestas 2 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

.@joanballana explica que a debat sobre el model de @latlantidavic hi ha de 
participar la ciutadania i fins i tot els treballadors #plevic 

0 respuestas 1 retweet 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

.@joanballana defensa el posicionament d’ERC en la gestió de @latlantidavic, que 
creu que ha de ser públic #plevic 



0 respuestas 2 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

Josep @angladarj s’apunta a la proposta de la @cupvic!!!: creu que la millor solució 
seria reduir la pròrroga a un any #plevic 

0 respuestas 1 retweet 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

Josep Anglada votarà en contra perquè no li ha agradat el canvi de criteri de l’alcalde 
#plevic 

0 respuestas 1 retweet 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

Josep @angladarj creu que avui no és el moment de debatre el model de l’atlantida, 
sinó per acceptar una pròrroga #plevic 

0 respuestas 2 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

.@SolidaritatVic creu que la gestió a @latlantidavic fins ara ha estat 'correcte' #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

.@SolidaritatVic, però, considera que aquest debat no es pot fer amb presses, per això 
hi votarà a favor #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  



.@ibanlapeira (SI) reconeix que l’atorgament de la gestió privada de @latlantidavic 
es va fer en el seu moment sense debat #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

ICV-EUiA considera que el que s’hauria de debatre és si es vol una gestió pública o 
privada a @latlantidavic #plevic 

0 respuestas 3 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

Xavier Tornafoch (ICV-EUiA): ‘Vostès han arribat a un acord per no fer-se mal, però 
ens estan venent la moto’ #plevic 

0 respuestas 2 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

Xavier Tornafoch no considera que es necessiten dos anys per tornar al règim públic 
anterior #plevic 

0 respuestas 1 retweet 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

Xavier Tornafoch (ICV-EUiA): "Fins fa poc no hi havia cap representant de l'oposició, 
però si que n'hi havia un de Bankia" #plevic 

0 respuestas 2 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

Xavier Tornafoch (ICV-EUiA) critica el model del Patronat de @latlantidavic , que 
qualifica com a ‘poc democràtica’ 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  



osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

Entre el públic del #plevic, @esther71gm Gallego, possible candidata de 
@somcatalans a les #eleccionsVic #plevic 

0 respuestas 2 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

La @cupvic proposa separar el teatre i l’Escola de Música i començar la 
municipalització #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

La @cupvic considera que @latlantidavic ha generat deute econòmic i que s’ha primat 
una cultura elitista en detriment de la popular #plevic 

0 respuestas 2 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

La CUP, favorable a la gestió pública de @latlantidavic, reclama que la pròrroga 
només sigui d’un any #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

La @cupvic qualifica el punt com un 'acord d'última hora i a corre-cuita entre equip de 
govern i PSC per apagar el foc' #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

Jacint Raurell: ‘Si es fa d’una manera improvisada, pot ser temerari. Hi ha d’haver una 
reflexió consolidada i contrastada’ #plevic 



0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

Jacint Raurell (PSC): ‘Els diners es gestionen bé, és cert, però som els que gastem més 
de Catalunya’ #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  17 h Hace 17 horas  

Jacint Raurell: ‘Nosaltres som partidaris que hi hagi una gestió pública a 
@latlantidavic . Però la decisió s’ha de prendre sense presses’ 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  18 h Hace 18 horas  

L'alcalde agraeix participació PSC en el conflicte Atlàntida, ja que aquest grup va fer 
proposta de pròrroga de dos anys #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  18 h Hace 18 horas  

Aportació a l’Escola de Música es destinarà a millorar sous professorat i Escola Cambra 
de Vic, potenciació aules musicoteràpies... #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  18 h Hace 18 horas  

Aportació teatre es destinaran a constitució consell consultiu per facilitar participació 
entitats i increment produccions pròpies #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  18 h Hace 18 horas  



La pròrroga contempla una aportació de 330.000 en els propers 2 anys: 130.000 a 
Escola de Música i 200.000 a teatre #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  18 h Hace 18 horas  

.@joanlopezcarol qualifica la gestió actual de @latlantidavic d’’excel•lència’ 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  18 h Hace 18 horas  

El regidor de Cultura, @joanlopezcarol , repassa les dades d’usuaris i de finançament 
de @latlantidavic que considera molt positives 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  18 h Hace 18 horas  

El punt proposa prorrogar el contracte al Patronat de l’@latlantidavic (que inclou 
Escola Música) per dos anys, fins al 31 de juliol de 2017 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  18 h Hace 18 horas  

Punt 5. Pròrroga del contracte de gestió de @latlantidavic. Tota la informació, aquí: 
http://www.naciodigital.cat/osona/noticia/44756/vila/abadal/desinfla/polemica/amb/erc/
sobre/gestio/atlantida/vic … 

Ver resumen  

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  18 h Hace 18 horas  

Punt 4. S’aprova la regulació dels debats del #plevic. Es cronometraran les 
intervencions amb l’única abstenció de Marta @rieracm 

0 respuestas 1 retweet 0 favoritos  



osona.com @osonacomdirecte  ∙  18 h Hace 18 horas  

El tercer punt del #plevic és una declaració institucional del comerç català en defensa 
del model propi del país 

0 respuestas 1 retweet 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  18 h Hace 18 horas  

Els regidors comenten la condemna a l’atac terrorista, des de diversos posicionaments 
#plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  18 h Hace 18 horas  

El #plevic s’inicia amb una condemna a l’atac terrorista contra revista Charlie Hebdo i 
un minut de silenci  



Ver más fotos y videos  

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  18 h Hace 18 horas  

Avui, al #plevic es cronometraran intervencions: 10 minuts exposició i 5 minuts 
respostes  



Ver más fotos y videos  

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  18 h Hace 18 horas  

Tot a punt per començar el ple, avui amb una novetat importat: les intervencions es 
cronometraran, per evitar que la sessió s'allargui 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  



osona.com @osonacomdirecte  ∙  23 h Hace 23 horas  

Consulteu l'ordre del dia del #plevic d'avui 
http://www.naciodigital.cat/osona/noticia/44793/ple/vic/directe/partir/sis/tarda … 
#Osona 

Ver resumen  

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  23 h Hace 23 horas  

Hi haurà quatre mocions: dues de la @cupvic, una de @plataforma_cat i una altra 
d'@icv_vic #plevic 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  23 h Hace 23 horas  

Entre els punts de l'ordre del dia, destaca la prórroga de la gestió de @latlantidavic, 
que ha tensat les relacions a l'equip de govern 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  23 h Hace 23 horas  

http://Osona.com  retransmetrà la sessió en directe i des de la seva portada, via Twitter i 
TV #plevic 

Ver resumen  

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

osona.com @osonacomdirecte  ∙  23 h Hace 23 horas  

L'@aj_vic celebrarà una sessió ordinària del #plevic avui, a partir de les 18h 

0 respuestas 0 retweets 0 favoritos  

 


